
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

amely  készült:  Sződ  Község  Polgármesteri  Hivatal  hivatalos  helyiségében,  2016.  április  7.
napján18.00 órakor megtartott Sződ Község Képviselő-testületének  üléséről.

Meghívottak:   dr. Rull Csaba háziorvos
                         Czinege Vincéné bizottsági tag
                         Lichy Anikó pénzügyi ügyintéző
                         Mayer Kinga pénzügyi vezető

Napirendi pontok:

1. Az I. számú háziorvosi körzet 2015. évi beszámolójának megtárgyalása
Előterjesztő: Hertel László polgármester

2. Sződ Község Önkormányzat 2015. évi zárszámadásának megtárgyalása 
Előterjesztő: Hertel László polgármester, Papp István Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság
elnöke

3. Vác Város Rendőrkapitányság 2015. évi beszámolójának megtárgyalása
Előterjesztő: Hertel László polgármester

4. A Váci Tűzoltóparancsnokság 2015. évi beszámolójának megtárgyalása
Előterjesztő: Hertel László polgármester

5.  Beszámoló a  Polgármesteri Hivatal 2015. évi munkájáról
Előterjesztő: dr. Bojtayné Benedek Gabriella jegyző

6. A 2015. évi bizottsági beszámolók megtárgyalása
Előterjesztő:  Hertel  László  polgármester,  Papp  István  és  Dávid  Tamás  bizottsági
elnökök

7.  A 2015. évi Belső Ellenőrzési jelentés elfogadása
Előterjesztő: Hertel László polgármester

8. Az Önkormányzat 2016. évi Közbeszerzési Tervének megtárgyalása
Előterjesztő: dr. Bojtayné Benedek Gabriella jegyző

9. A Faluház előtti tér kialakításával kapcsolatos tájékoztatás
Előterjesztő: Hertel László polgármester

10.  A használaton kívüli önkormányzati épületek hasznosításának lehetőségei
Előterjesztő: Hertel László polgármester, Puskás Szilveszter alpolgármester

11. A Baba-Mama Klub kérelmének megtárgyalása a Faluház térítésmentes használatára
vonatkozóan
Előterjesztő: Hertel László polgármester
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12. Egyebek
 A Varia Trans Kft kérelmével kapcsolatos tájékoztatás
 Önkormányzati gépjármű megvásárlásával kapcsolatos tájékoztatás

Hertel László polgármester üdvözli a meghívottakat, a képviselő-testület tagjait, a jegyzőasszonyt és a
jegyzőkönyvvezetőt.  Megállapítja,  hogy  a  7  fős  képviselő-testületből  7  képviselő  jelen  van,  a
képviselő-testület határozatképes.

A mai  ülés jegyzőkönyv  hitelesítőjének – figyelembe véve a sorrendet  – Juhász István képviselőt
javasolja. A képviselő-testület 7 igen szavazattal Juhász István képviselőt jegyzőkönyv hitelesítőnek
egyhangúlag elfogadja. 

Ismerteti  az  ülés  napirendi  pontjait,  valamint  azokat  az  ügyeket,  amelyek  az  Egyebek  napirendi
pontban kerül megtárgyalásra.

 A Sződi Hunyadi János Általános Iskola udvarának bővítésével kapcsolatos tájékoztatás
 Kalmás Autóiskola Kft gépjárművezető-vizsgaelőkészítő pálya kialakításával kapcsolatos

tájékoztatás
 A  sződi  3851/4  hrsz-ú  önkormányzati  ingatlan  értékesítésével  kapcsolatos

határozathozatal
 A Sződi Hunyadi János Általános Iskola területén kialakítandó műfüves pálya építésére

vonatkozó pályázat megtárgyalása
 Sződ Községért Közalapítvány működésével kapcsolatos határozatok meghozatala
 A  Sződi  Szlovák  Nemzetiségi  Önkormányzat  és  Sződ  Község  Önkormányzat

Együttműködési Megállapodásának elfogadására vonatkozó határozat meghozatala
 A tornaterem, és volt polgármesteri hivatal épületének felújítására vonatkozó pályázati

lehetőség ismertetése

 A kiegészített napirendi pontokat a képviselők 7 igen szavazattal elfogadják

Az 1. napirendi pont előtt:

Czinege Vincéné leendő Szociális és Egészségügyi Bizottsági tag eskütétele

Hertel László: Dávid Tamás képviselő jelezte, hogy a napirendi pontok előtt szót kér. 

Dávid  Tamás: Tájékoztatja  a  képviselőket,  hogy  a  Mészárosné  Koncz  Erika  a  Szociális  és
Egészségügyi Bizottság külső tagja elfoglaltsága miatt nem tudja tovább vállalni a bizottsági tagságot,
kérte, hogy a testület fogadja el a lemondását. Helyette Czinege Vincéné a Sződi Karitasz Csoport
vezetője vállalná ezt a feladatot. Kéri a képviselőket, hogy fogadják el a változást.

Hertel László: Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e kérdés az előterjesztéssel kapcsolatosan. Mivel
kérdés nem merült fel, szavazásra bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 7 igen
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

15/2016.(IV.07.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja Mészárosné Koncz Erika 2134 Sződ,
Dózsa  György út  85.  szám alatti  lakos,  Szociális  és  Egészségügyi  Bizottság  külső  tagságáról
történő lemondását.  Helyette  Czinege  Vincéné 2134 Sződ,  József  A.  u.  18.  szám alatti  lakost
választja meg a Szociális és Egészségügyi Bizottság külső tagjának. 
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Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

Dr. Bojtayné Benedek Gabriella: Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy a bizottsági tagsághoz szükséges
az eskü letétele, melyet a képviselő-testület előtt kell megtennie az új tagnak. Felkéri a polgármestert,
hogy mondja előre az eskü szövegét, valamint kéri Czinege Vincénét az eskü letételére.

Czinege Vincéné a képviselő-testület előtt az esküt leteszi.

Hertel László: Megköszöni Czinege Vincénének, hogy elvállalta a bizottsági tagságot, és munkájához
sok sikert kíván. 

Czinege Vincéné elhagyja a tanácskozótermet.  

1. Az I. számú háziorvosi körzet 2015. évi beszámolójának megtárgyalása
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László: Tájékoztatom a képviselőket, hogy a testület a február 25. napi ülésen már tárgyalta az
I. számú háziorvosi körzet beszámolóját, melyet azonban nem fogadott el, és részletesebb, valamint
szakmailag  átfogóbb  beszámoló  benyújtására  kérte  fel  dr.  Rull  Csaba  háziorvost.  A kiegészített
beszámoló  a  képviselők  részére  megküldésre  került.  A  korábbi  beszámoló  inkább  problémákat
ismerteti,  és  nem  a  beteg  kerül  előtérbe.  Az  önkormányzat  az  egész  község  területén  olyan
beruházásokat  próbál  megvalósítani,  amely  a  lakosság  érdekét  szolgálja.  Így volt  ez  a  háziorvosi
rendelő esetében is. Hiányolom, hogy a kiegészített beszámolóban sem került megemlítésre az orvosi
rendelő felújítása. 

Kérem a doktor urat, amennyiben ki szeretné egészíteni a beszámolót, akkor átadom a szót. 

Dr. Rull Csaba:  Direkt nem írtam a beszámolóba az orvosi rendelő munkálatait, mivel ez ebben az
évben valósult meg. Majd a 2016. évi beszámolóban fog szerepelni. 

Magyarországon  az  egészségügy  különböző  gazdasági,  szociális  stb.  okok  miatt  lejtőn  van.
Véleményem szerint az egészségügy nem működő dolog, és mindig az ép aktuális feltételek alapján
próbálunk meg dolgozni.  Az egészségügyi  ellátás minősége többnyire nem a háziorvoson,  nem az
önkormányzaton  múlik.  A beszámoló  abból  a  célból  készül,  hogy a  képviselő-testület  lássa,  hogy
milyen körülmények között történik a községben az egészségügyi ellátás. 

Hertel László: A beszámoló inkább konkrét adatokat tartalmazzon. A beruházás tekintetében közönyt
tapasztaltam a háziorvosok részéről.  Több rendelőben voltam már.  Azt  tapasztalom,  hogy a  sződi
háziorvosi rendelőben csak az önkormányzat által végzett fejlesztések valósulnak meg.  A váróterem
területét meg kívánjuk növelni. A várószoba nem otthonos, nincs elektronikus bejelentkezési rendszer,
nem komfortos. Azt tapasztalom, hogy a háziorvosok nem érzik magukénak a rendelőt. A körzetben
lévő betegek számát az önkormányzat nem tudja befolyásolni. Nevelek leválása nem igen befolyásolja
a betegek számát, mivel a neveleki lakosok nem jártak a sződi rendelőbe. Mikor dr Jakus Anikó volt
az I. számú körzet háziorvosa, akkor ugyanaz a körzet túl nagynak bizonyult, mivel túl sok betege
volt. Most ugyanez a körzet, a doktor szerint kis körzet. Orvos és beteg közötti bizalom kialakításában
az  önkormányzat  nem  tud  segíteni.  Arról,  hogy  többen  más  háziorvost  választottak,  arról  nem
tehetünk. A Bonyhády doktor említette, hogy bővíteni szükséges az önkormányzat által biztosítandó
szociális ellátásokat. Ennek a kérésnek eleget tettünk, jelenleg a házi segítségnyújtást is biztosítja az
önkormányzat.  Én  úgy  gondolom,  hogy  ne  csak  az  önkormányzat  részéről,  de  orvosoknál  is
tapasztalható legyen a szociális érzékenység, pl. a közmunkások vonatkozásában. 
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dr. Rull Csaba: Nevelek vonatkozásában annyit szeretnék mondani, hogy pénzért megvásároltam a
praxisjogot, amelybe nevelek is beletartozott. A körzet létszáma csökkent, és ezért ellenszolgáltatást
nem  kaptam.  A  fizetős  szolgáltatások  tekintetében  azt  tudom  mondani,  hogy  vannak  olyan
szolgáltatások, amelyekért fizetni kell. Ez mindenkire vonatkozik. Ezek az árak központilag kerülnek
meghatározásra.  A rászorulókat  bárki  támogathatja,  de  a  szolgáltatást  ellenszolgáltatás  nélkül  nem
tudom biztosítani. Amennyiben lakossági visszajelzés érkezik erre vonatkozóan, kérem, hogy azonnal
jelezzék  felém,  és  akkor  tisztázzuk a  dolgot.  A munkaegészségügyi  vizsgálatok nagy részét  is  én
végzem, pedig ez az üzemorvos feladata. A betegekre való tekintettel a más szolgáltató által elrendelt
vizsgálatokat is térítésmentesen elvégzem. 

Hertel László:  Ez nem számonkérés volt, csak a felmerült problémákat ismertettük. Azt szeretné a
testület tudni,  hogy milyen  az orvos-beteg kapcsolata a körzetben,  illetve a háziorvosi ellátással a
lakosság mennyire elégedett. 

dr. Rull Csaba:  A panaszok 95 %-a abból ered, hogy a háziorvos nem teszi azt meg, amit a beteg
kitalál magának. Ezeket a kéréseket azért utasítom el, mert ezek nem szabályszerűek.  

Hertel László: Azt viszont nem szeretné az önkormányzat, hogy az I. számú háziorvosi körzetből a
betegek jelentős része, - az orvos és beteg közötti bizalom hiánya miatt - más háziorvost válasszon.
Nagymértékben hozzájárul a gyógyuláshoz, ha a beteg és az orvos között jó a kapcsolat. 

Dr. Rull Csaba: Az esküt, amit tettem a hivatásommal kapcsolatosan nem fogom megszegni, azért
mert a betegek nem veszik tudomásul, hogy a kérésük nem az Ő érdeküket szolgálja. 

Hertel László: A testület célja az, hogy a lakosság minél magasabb színvonalú orvosi szolgáltatást
kapjon.  Panaszok  mindig  vannak,  és  ezekről  a  panaszokról  a  doktor  úrnak  is  tudni  kell,  ezért
tájékoztattuk erről. 

Dr. Rull Csaba: Javasolnám, hogy képviselőkkel üljünk le, és tekintsük át, hogy mit tegyünk annak
érdekében,  hogy egy jó  szolgáltatást  biztosító  rendelő  legyen.  Ebben én  nagyon  szívesen  partner
leszek. Azt tudni kell, hogy a jelenlegi beruházás volt az egyetlen a 8 év alatt, ami megvalósult. 

Hertel László: Doktor úr, amikor Ön ezt a körzetet átvette, egy teljesen felújított, hőszigetelt, új fűtési
rendszerrel ellátott épületet vett át. Ami nem készült el akkor, azaz ablakok cseréje volt. 

Dávid Tamás: Az önkormányzat célja az, hogy azok a betegek, akik elmentek, azokat visszavonzzuk a
helyi  körzetbe.  A  beérkezett  panaszokat  megpróbáljuk  megoldani.  Az  önkormányzat  –  a
lehetőségekhez képest - mindent meg tesz azért, hogy a rendelő egy korszerű közintézmény legyen. Ez
közös munkával megvalósulhat, ez mind az önkormányzat, mind a doktor úr érdeke. 

Hertel László: Az önkormányzat a várótermet bővíteni fogja, ezzel kapcsolatosan egyeztetni fogunk a
doktor  úrral.  Van-e  további  kérdés,  észrevétel  a  beszámolóval  kapcsolatosan?  Javaslom,  hogy  a
beszámolót fogadja el a testület. Mivel kérdés nincs, kérem, hogy szavazzunk. Megállapítom, hogy a
képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

16/2016.(IV.07.) SZÁMÚ HATÁROZATA
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Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Dr.  Rull  Csaba  I.  sz.  háziorvosi  körzet
háziorvosának 2015. évi beszámolóját a mellékletben foglaltak szerint elfogadja.

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

Hertel László megköszöni Dr.Rull Csaba részvételét, aki elhagyja a tanácskozótermet

2. Sződ Község Önkormányzat 2015. évi zárszámadásának megtárgyalása 
Előterjesztő: Hertel László polgármester, Papp István Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság
elnöke

Hertel  László:  Tájékoztatom a képviselőket,  hogy a  napirendi  pont  anyaga  a  képviselők  részére
megküldésre került, illetve azt a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság is megtárgyalta. A napirendi ponttal
kapcsolatosan az ülésen jelen van Mayer Kinga a pénzügyi csoport részéről.  

2015-ben a megtakarítások növekedtek, kifizetetlen számla nincs, az óvodai létszámból túljelentéséből
és  a  gyermekjóléti  szolgáltatás  alulszámlázásból  adódóan  az  önkormányzatnak  visszafizetési
kötelezettsége  van.   A benyújtott  pályázatokon  sikeresen  részt  vettünk.  A költségvetés  módosítás
tekintetében jelentős többletkifizetés nem történt az év során.  Egyedül az óvoda rezsiköltsége került
alultervezésre.  

Kérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökét, a zárszámadással kapcsolatosan tegyen javaslatot a
testület felé. 

Papp István:  A bizottság a beszámolót  részletesen megtárgyalta,  a  felmerült  kérdésekre a választ
megkaptuk.  Negyedévente  aktualizáljuk  az  éves  költségvetést  a  módosításoknak  megfelelően.  A
bizottság egyhangú szavazással  elfogadásra javasolja a 2015.évi  költségvetés végrehajtásáról  szóló
rendeletet. 

Mayer Kinga: A MÁK által meghatározott táblázatban került a beszámoló elkészítésre. Két napirendi
pont  összevonásra  került,  az  egyik  a  2015.  évi  költségvetés  módosítása,  a  másik  a  2015.  évi
költségvetés megvalósulása. A felhalmozási bevétel, felhalmozási kiadással került felhasználásra, ez
nagyon kevés önkormányzatnál valósul meg. A testületnek döntenie kell, hogy a tartalékkeret hogyan
kerüljön felhasználásra 2016. évben. 

A MÁK elfogadta a 2015. évi költségvetés végrehajtására vonatkozó beszámolót. 

Részletesen ismerteti az előterjesztett anyagot. 

Ezúton szeretném megköszönni a Polgármester, a jegyző és a pénzügyi munkatársak közreműködését
az anyag elkészítésében. 

Hertel László:. Az önkormányzatnak törekednie kell arra, hogy a zavartalan, biztonságos működéshez
tartalékkeretet képezzen. Az elmúlt 15 évi polgármesterségem alatt ezt a célkitűzést minden évben
teljesítettük. Bízom benn, hogy így lesz ez a jövőben is. 

Amennyiben további hozzászólás nincs, a szavazás során először a 2015. évi költségvetés módosítását
kell elfogadnia a testületnek, majd a 2015. évi költségvetés végrehajtására vonatkozó rendeletet kell
megalkotni. Kéri a képviselőket, hogy szavazzanak. 

Megállapítja, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet fogadja el:
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SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

A 2/2015. (II.16.) SZÁMÚ, AZ ÖNKORMÁNYZAT 2015. ÉVI KÖLTSÉGVETÉSÉNEK
MÓDOSÍTÁSÁRÓL SZÓLÓ, 2/2016.(IV.07.) SZÁMÚ RENDELETE

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2/2015.  (II.16.)  számú,  Sződ  Község
Önkormányzatának 2015. évi költségvetését a mellékletben foglaltak szerint módosítja. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

A  2015.  évi  költségvetési  rendelet  végrehajtására  vonatkozó  rendelet  elfogadására  kéri  fel  a
képviselőket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet fogadja el. 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  3/2016.(IV.07.)
SZÁMÚ, AZ ÖNKORMÁNYZAT ÉS INTÉZMÉNYEI 2015.ÉVI KÖLTSÉGVETÉSI

RENDELETÉNEK VÉGREHAJTÁSÁRÓL SZÓLÓ RENDELETE

Sződ  Község  Képviselő-testülete  testülete  2/2015(II.24)  sz  rendeletével  elfogadta  a  2015.  évi
költségvetését, melyet teljesítését az alábbiak szerint fogadja el:

1.§.

A képviselő-testület az Önkormányzat 2015. évi bevételeinek teljesítését önkormányzati
szinten összesítetten, valamint az önkormányzat önállóan működő és gazdálkodó költségvetési
szervei  szerinti,  a  bevételek  forrásonkénti  részletezését,  főbb  jogcímcsoportonként
önkormányzati szinten összesítetten, valamint azon belül az önkormányzat önállóan működő és
gazdálkodó költségvetési szerveiként a mellékletben részletezettek szerint 373.147 eFt összegben
elfogadja

2.§.

A képviselő-testület az Önkormányzat 2015. évi kiadásainak teljesítését önkormányzati
szinten  összesítetten,  valamint  önkormányzat  önállóan  működő  és  gazdálkodó  költségvetési
szervei  szerinti  feladatonként,  ezen  belül  kiemelt  előirányzatonként  a  mellékletek  szerint
320.038 eFt összegben elfogadja.

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

Hertel László: Meg szeretném köszönni Mayer Kingának, hogy a beszámolót elkészítette. 

Mayer Kinga elhagyja a tanácskozótermet

3. Vác Város Rendőrkapitányság 2015. évi beszámolójának megtárgyalása
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László:  A Vác Város Rendőrkapitányság beszámolóját a képviselők részére megküldtük. A
beszámolót elfogadásra javaslom. A Parancsnok úr jelezte, ha kívánjuk, akkor részt vesz az ülésen, de
a beszámoló részletes, ezért nem tartottam szükségesek. A beszámoló alapján megállapítható, hogy
Sződ Község közbiztonsága átlagos a környékbeli településekhez képest.  

Juhász István: A rendőrség szerint nagyon biztonságos község a miénk. De ez nem biztos, hogy így
van,  mert  akihez  betörnek,  az  nem  így  gondolja.  A  rendőrség  állítása  esetleg  befolyásolná  a
kamerarendszer pályázatot is. 
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Hertel  László:  Adatok  alapján  került  a  beszámoló  elkészítésre.  Van-e  további  kérdés  az
előterjesztéssel kapcsolatosan? Amennyiben nincs, kérem, hogy szavazzunk. Megállapítom,  hogy a
képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

17/2016.(IV.07.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Vác  Városi  Rendőrkapitányság  2015.  évi
beszámolóját a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

4. A Váci Tűzoltóparancsnokság 2015. évi beszámolójának megtárgyalása
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László: A Tűzoltóparancsnokság 2015. évi beszámolóját is megküldtük a képviselők részére. A
beszámolót  elfogadásra  javaslom.  Kérem,  hogy  akinek  a  beszámolóval  kapcsolatosan  kérdése,
észrevétele van, szíveskedjen jelezni. 

Amennyiben nincs, kérem, hogy annak elfogadásáról szavazzunk. Megállapítom, hogy a képviselő-
testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

18 /2016.(IV.07.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Váci  Tűzoltóparancsnokság  2015.  évi
beszámolóját a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

5.  Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2015. évi munkájáról
Előterjesztő: dr. Bojtayné Benedek Gabriella jegyző

Hertel  László: Tájékoztatja  a  képviselőket,  hogy  ezt  a  napirendi  pontot  a  jegyzőasszony  fogja
előterjeszteni. Kérem, tájékoztassa a képviselőket. 

Dr. Bojtayné Benedek Gabriella:  A beszámoló a képviselők részére megküldésre került. Kérem a
képviselőket, hogy amennyiben kérdés merül fel, szíveskedjenek jelezni. 

Hertel László: Amennyiben nincs, kérem, hogy szavazzunk a beszámoló elfogadására vonatkozóan.
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

19/2016.(IV.07.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Sződi  Polgármesteri  Hivatal  2015.  évi
munkájáról szóló beszámolót a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

6. A 2015. évi bizottsági beszámolók megtárgyalása
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Előterjesztő:  Hertel  László  polgármester,  Papp  István  és  Dávid  Tamás  bizottsági
elnökök

Hertel László:  Ezt a napirendi pontot a bizottsági elnökök terjesztik elő. A Pénzügyi és Ügyrendi
Bizottság  elnöke  jelezte,  hogy a  következő ülésre  terjeszti  a  bizottsági  beszámolót  a  testület  elé.
Megkérem  Dávid  Tamást,  a  Szociális  és  Egészségügyi  Bizottság  elnökét,  hogy  terjessze  elő  a
beszámolót.

Dávid Tamás: A részletes, írásos beszámoló a képviselők részére megküldésre került. Amennyiben
kérdés merül fel, kérem a képviselőket, hogy jelezzék. 

Hertel László: Mivel kérdés nem merült fel a képviselők részéről, kérem, szavazzunk a Szociális és
Egészségügyi  Bizottság  beszámolójának  az  elfogadására  vonatkozóan.  Megállapítom,  hogy  a
képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

20/2016.(IV.07.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Szociális és Egészségügyi Bizottság 2015. évi
munkájáról szóló beszámolót a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

7.  A 2015. évi Belső Ellenőrzési jelentés elfogadása
Előterjesztő: dr. Bojtayné Benedek Gabriella jegyző

Hertel László: Felkérem a jegyzőasszonyt, hogy ezt a napirendi pontot terjessze a testület elé.

Dr.Bojtayné  Benedek  Gabriella:  A  2015.  évi  belső  ellenőrzési  jelentés  a  képviselők  részére
megküldésre  került.  Sződ község önkormányzatánál  a  2015.  évben két  Belső Ellenőrzési  jelentést
végzett a Danubius Expert Audit Kft. Az egyik az étkezési térítési díjak beszedésének, elszámolásának
utóellenőrzése, a másik pedig az adózás rendjének ellenőrzése.

Az étkezési térítési díjak vonatkozásában megfelelő minősítést, az adóellenőrzés tekintetében pedig
korlátozottan megfelelő minősítést  kapott  az  önkormányzat.  Az ellenőrzések összefoglalásaként  az
éves  ellenőrzési  jelentés  az  Önkormányzat  részére  megküldésre  került.  A Polgármester  az  alábbi
kormányrendelet  alapján  az  elkészült  jelentést  a  képviselő-testület  elé  terjeszti  elfogadásra.  Az
észrevételekre vonatkozóan az Intézkedési Terv elkészült. 

A  370/2011.  (XII.31.)  Kormányrendelet  49.§.(3a)   A  polgármester  a  tárgyévre  vonatkozó  éves
ellenőrzési  jelentést,  valamint  a  helyi  önkormányzat  által  alapított  költségvetési  szervek  éves
ellenőrzési jelentései alapján készített éves összefoglaló ellenőrzési jelentést - a tárgyévet követően, a
zárszámadási  rendelettervezettel  egyidejűleg.  Kérem,  hogy  akinek  kérdése  van  az  előterjesztéssel
kapcsolatosan, szíveskedjen jelezni. 

Hertel  László: Mivel  kérdés  nem  merült  fel  a  képviselők  részéről,  kérem,  szavazzunk  a  belső
ellenőrzési  jelentés  elfogadására  vonatkozóan.  Megállapítom,  hogy  a  képviselő-testület  7  igen
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

 21/2016.(IV.07.) SZÁMÚ HATÁROZATA
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Sződ Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  Sződ  Község Önkormányzat  2015.  évi  Belső
Ellenőrzési Jelentést a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

8. Az Önkormányzat 2016. évi Közbeszerzési Tervének megtárgyalása
Előterjesztő: dr. Bojtayné Benedek Gabriella jegyző

Hertel László:  Az önkormányzat 2016. évi tervezett fejlesztési beruházások listáját megküldtük az
országgyűlési képviselőnknek. A Közbeszerzési Terv is ennek tükrében készült el. 

Az önkormányzati  épületek többsége hőszigetelt.  Azonban lehetőség nyílik  a tornaterem és a régi
polgármesteri hivatal hőszigetelése. Többek között ez a beruházás is szerepel a tervben. 

Dr. Bojtayné Benedek Gabriella: A 2016. évi közbeszerzési tervet a képviselő-testületnek minden
évben el kell fogadnia. A tervezetet a képviselők részére megküldtük.

Puskás Szilveszter: Én javaslom, hogy egészítsük ki a közbeszerzési tervet a Faluház melletti tér és
szabadtéri  színpad  felújítását  illetően  45.000.000.-  forint  összeggel,  valamint  az  energetikai
beruházások  összegét  módosítsuk  50.000.000.-  forintra,  ugyanis  bekerült  a  tornaterem  és  a  régi
polgármesteri hivatal szigetelése is. 

Hertel László: Van-e további módosítási javaslat a tervezettel kapcsolatosan?

Hertel  László:  Mivel  további  észrevétel  nem érkezett,  kérem,  szavazzunk.  Megállapítom,  hogy a
képviselő-testület 7 igen szavazattal Sződ Község Önkormányzat  kiegészített  Közbeszerzési Tervét
elfogadja: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

 22/2016.(IV.07.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Sződ  Község  Önkormányzat  2016.  évi
Közbeszerzési Tervét a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 

Határidő: azonnal                                                                                      Felelős: polgármester

9. A Faluház előtti tér kialakításával kapcsolatos tájékoztatás
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel  László:  Tájékoztatja  a  képviselőket,  hogy  a  Faluház  melletti  tér  és  szabadtéri  színpad
felújítását  –  amennyiben  lehetőség  lesz  rá  -  pályázati  támogatás  igénybevételével  szeretnénk
megvalósítani. A Faluház előtti térre még mindig nem kaptuk meg az árajánlatot. A tér burkolására, és
a tér megtervezésére kértem ajánlatot, mely tervet a környezetvédelmi tanácsnok is véleményezni fog. 

Puskás Szilveszter: Én javaslom, hogy megfelelő minőségű, tartós és esztétikus burkolat kerüljön a
térre. 

Hertel László   A terv elkészülte után egyeztetünk ezzel kapcsolatosan, mindenkien lehetősége lesz a
tervet véleményezni. A javaslatok figyelembevételével módosítjuk a tervet. Az a fontos, hogy legyen
egy kiindulási pont.

10.  A használaton kívüli önkormányzati épületek hasznosításának lehetőségei

9



Előterjesztő: Hertel László polgármester, Puskás Szilveszter alpolgármester

Hertel  László:  Az  önkormányzati  tulajdonban  lévő,  használaton  kívüli  épületek  hasznosítási
lehetőséginek feltárásával a képviselő-testület korábban az alpolgármester urat bízta meg.

A Tabán úti óvoda épülete meghirdetésre került, eddig egy érdeklődő volt. 

Javaslom,  hogy az öreg iskolára egy bontási  tervet  készíttessen az önkormányzat.  A tető már  egy
helyen megrogyott, a belső termekben a mennyezet több helyen leszakadt. 

Puskás  Szilveszter:  Egyetértek  a  polgármester  úrral,  az  iskola  kúpcserepei  valóban
balesetveszélyesek, illetve a parkolás sem biztonságos az épület mellett. 

Hertel László: A régi polgármesteri hivatal belső részét a pályázat nem fogja érinteni, a Falumúzeum
megvalósítása nem ütközik a pályázattal. 

11. A Baba-Mama Klub kérelmének megtárgyalása a Faluház térítésmentes használatára
vonatkozóan
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel  László:  Tájékoztatom a képviselőket,  hogy újabb kérelem érkezett  a Faluház térítésmentes
használatára  vonatkozóan.  A kérelmet  a  védőnő –  Szőllősy Judit  –  nyújtotta  be,  aki  Baba-Mama
Klubot  szeretne  elindítani.  A  foglalkozásokat  minden  hónap  3.  keddjére  tervezik.  Kérem  a
képviselőket, hogy mondják el javaslataikat a kérelemmel kapcsolatosan. 

Hertel  László:  Amennyiben  nincs  hozzászólás,  kérem,  hogy  szavazzunk.  Megállapítom,  hogy  a
képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

 23/2016.(IV.07.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul, hogy a Szőllősy Judit védőnő által
vezetett,  Baba-Mama  Klub  minden  hónap  3.  keddjén,  a  délelőtti  időszakban  –  a  Faluház
vezetőjével egyeztetett időpontban – a Faluház emeleti termét térítésmentesen használja. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

12. Egyebek

 A Varia Trans Kft kérelmével kapcsolatos tájékoztatás

Hertel László:  Ez az ügy már az előző ülésen napirendre került. Akkor a testület elnapolta az ügy
megtárgyalását,  és kérte a jegyzőasszonyt,  hogy a jogszabályi  hátteret a következő testületi  ülésen
ismertesse a képviselőkkel. Ez megtörtént, és egyeztettünk a Rendezési Terv készítőjével is. 
A képviselő-testület a rendezési tervet több jogszabály figyelembe vételével fogadja el. A rendezési
terv alapján kerülnek kiadásra a Váci Építéshatóság által az építési határozatok. 
A telephely engedélyt Sződ Község Önkormányzat jegyzője adja ki, a Rendezési Tervben rögzítettek
figyelembevételével. 
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 Önkormányzati gépjármű megvásárlásával kapcsolatos tájékoztatás

Hertel László:  Tájékoztatom a képviselőket, hogy az önkormányzat megvásárolta az új ételszállító
gépjárművet, amelynek használatbavétele már meg is történt. A gépjármű vételára bruttó:4.273.357.-
forint volt, melynek Áfa-ját visszaigényeljük. A régi gépjárművet 367.000.- forintért értékesítette az
önkormányzat.

 A Sződi Hunyadi János Általános Iskola területén kialakítandó műfüves pálya építésére
vonatkozó pályázat megtárgyalása

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy pályázati lehetőség van a községben műfüves pálya
építésére. A pályázati kiírást a képviselőknek megküldtük Egy 20 X 40 m pálya beruházási költsége
32,5 millió forint, melynek önrésze 30 %, azaz 9.750.000.- forint. Továbbá az önkormányzatnak kell
megoldani a közművek biztosítását, a tereprendezést, valamint a talajcserét is. 

A  Sződi  Hunyadi  János  Általános  Iskola  bővített  udvarán  lenne  lehetőség  egy  ilyen  pálya
megépítésére.  A leendő pálya  megközelítése az iskolán kívül  megoldott  lesz,  a Török-kút  felől.  A
tereprendezés befejezése után a területet be fogjuk keríteni.  A pálya helyének kijelölésében Juhász
István Sportért felelős tanácsnok segítségét kértem.

Juhász István:  A polgármester  úr  kérésére  a  talajmechanikai  szakértővel  a  helyszínt  bejártuk,  és
kijelöltük a pálya lehetséges helyét.

Továbbá Papp István képviselővel Vácon megtekintettünk egy műfüves pályát. 

Részletesen tájékoztatja a képviselőket a látottakról 

A pálya lefedésére kértem ajánlatot, mely ajánlatot a polgármester úrnak is megküldtem. Az ajánlat
alapján 16.700.000.- forint + ÁFA lenne a pálya buborékborítással történő ellátása. 

Részletesen tájékoztatja a tetőszerkezet működéséről a képviselőket.

Hertel László:  A pályázat benyújtásának határideje 2016. április 11. Amennyiben az önkormányzat
pályázni  kíván,  akkor  a  testületnek  most  kell  dönteni  a  pályázaton  való  részvételről,  valamint  az
önrész  megfizetésének  vállalásáról.  Kérem  a  képviselőket,  hogy  mondják  el  javaslataikat,
véleményüket az előterjesztéssel kapcsolatosan. 

Dávid Tamás: A pálya karbantartása mekkora összeget jelent éves szinten?

Hertel László: Évi kb. 4-500.000.- forint a pálya karbantartása. Most csak a pálya megépítéséről van
szó, a tető az egy későbbi dolog. A karbantartás nagyon fontos dolog, hogy hosszabb távon lehessen a
pályát  használni. A cél az, hogy elsősorban a helybeliek használhassák ezt a pályát.  A pálya mellé
öltözőt kell építeni, utat kell kialakítani. Most van a pálya építésére pályázati lehetőség, és ha a testület
úgy dönt, akkor benyújtjuk a pályázatot. Amennyiben a pálya megépül, akkor kell majd egy olyan
használói kör, aki ezt a pályát rendszeresen igénybe fogja venni, és ebből az önkormányzat profitálna.

Puskás Szilveszter: Mi a célunk ennek a pályának a megépítésével?

Juhász István: A sportolni kívánó gyermekeket a pálya megépítésével a községben tudjuk tartani.

11



Hertel László: Ez a beruházás egy luxus beruházás. Örülök neki, hogy a községet olyan fejlettségi
szintre hoztuk, hogy már ilyen jellegű luxus beruházás megvalósításában is gondolkodhatunk. Az a
cél, hogy Sződ község az aglomeráció fejlett települései közé tartozzon, és vonzó legyen a letelepedni
vágyók körében. A község folyamatosan fejlődik, és ez fontos szempont. A célunk továbbá, hogy a
Rendezési Tervben a fejlesztési területeink minél előbb lakottak legyenek, és Sződ község lakossága
ismét 3-4000 főre bővüljön.  A műfüves pálya megépítéséhez szükséges önrészt önkormányzatunk
biztosítani tudja. A pálya megépítését felelősségteljesen tudja vállalni az önkormányzat. 

Papp István: Meg kell adni az esélyt a pálya megépítésére. Most kell élni a lehetőséggel, pont azért,
mert az önkormányzatnak most módjában áll egy ilyen beruházást megvalósítani.

Puskás  Szilveszter:  Mit  szólna  a  testület  hozzá,  ha  a  pálya  köré  nézőtér  kerülne  kialakításra.
Amennyiben nincs nézőtér, akkor a 31.000000.- forintért megépített pályát nem lehet nézni.

Papp István: A községnek ez a beruházás 9.750.000.- forintba kerül. 

Dávid Tamás: A községben a tömegsport iránt rohamosan növekszik az igény. Egy sződi tömegsport
egyesületet lehetne létrehozni. 

Erdélyi Balázs: Nem szeretném, ha az lenne, hogy a pálya a nem megfelelő karbantartás miatt, két év
múlva  tönkremenne.  Én  azt  szeretném,  hogy  a  pálya  megépítése  közösségformáló  tevékenységet
eredményezne, máskülönben nem fog a pálya megmaradni.  

Hertel László: Mindezidáig vártunk arra a lehetőségre, hogy egy ilyen jellegű beruházás biztonságos
üzemeltetésére  megtaláljuk  a  megfelelő  helyet.  Most  ez  megvan.  Körbe  tudjuk  keríteni,  ezáltal  a
felügyelete biztonságosabbá válik. 

Dávid Tamás: A meglévő labdarúgópályát nagyon sokan használják tömegsportra. Ezt a pályát sem
szabad elhanyagolni. Az tény,  hogy vagy most valósítjuk meg a műfüves pályát,  vagy pedig lehet,
hogy többet nem lesz ilyen lehetőség.  Tömegsport egyesületet kellene létrehozni. 

Hertel László: Az egyesület létrehozásához olyan személy kell, aki ezt megszervezi, és azt vezeti.
Akkor működik egy egyesület sikeresen, ha jó a vezető. 

Pap István: Én támogatom a pályázaton való részvételt. 

Hertel  László:  Van-e  további  észrevétel,  javaslat?  Amennyiben  nincs,  kérem,  hogy  szavazzunk.
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

 24/2016.(IV.07.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy határoz,  hogy pályázni  kíván a Magyar
Labdarúgó  Szövetség  által  meghirdetett  Országos  Pályaépítési  Program  keretében,  a  Sződ
Község Önkormányzat tulajdonában lévő sződi 158 hrsz-ú ingatlanon, egy 20 X 40 m, kisméretű
műfüves labdarúgó pálya építésére.

Sikeres  pályázat  esetén  a  képviselő-testület  a  32.500.000.-  forintos  beruházás  30  %-os
önrészének- mely 9.750.000.- forint- megfizetését vállalja. 
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A képviselő-testület  hozzájárul,  hogy  az  Önkormányzat  a  pályázat  benyújtásakor,  pályázati
biztosítékként 200.000.- forint összeget, a Magyar Labdarúgó Szövetség részére megfizet. 

A  képviselő-testület  felhatalmazza  Hertel  László  polgármestert,  hogy  Sződ  Község
Önkormányzat képviseletében a pályázatot benyújtsa. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

 A Sződi Hunyadi János Általános Iskola udvarának bővítésével kapcsolatos tájékoztatás

Hertel  László:  Tájékoztatom  a  képviselőket,  hogy  az  általános  iskola  területbővítésének  ügye
folyamatban van. Jelenleg a telekalakítást kérelmezte az önkormányzat a Földhivatalnál. 

 Kalmár  Autóiskola  Kft  gépjárművezető-vizsgaelőkészítő  pálya  kialakításával
kapcsolatos tájékoztatás

Hertel  László:  Tájékoztatom  a  képviselőket,  hogy  tájékoztató  beadványt  nyújtott  be  az
önkormányzathoz,  miszerint  a  Floch-puszta  melletti  ingatlanon  (0308/1  hrsz)  gépjárművezető-
vizsgafelkészítő pályát kíván kialakítani. 

 A  sződi  3851/4  hrsz-ú  önkormányzati  ingatlan  értékesítésével  kapcsolatos
határozathozatal

Hertel László: Tájékoztatom a képviselőket, hogy az önkormányzat tulajdonában lévő 3851/4 hrsz-ú
ingatlan megvásárlására kérelmet nyújtott be az önkormányzathoz a Keszi-Ász 14’ Kft. 6.000.000.-
forint  vételárról  tárgyaltam  a  vevővel.  Kérem  a  képviselőket,  hogy  mondják  el  javaslataikat,
véleményüket a napirendi ponttal kapcsolatosan. 

Hertel László: Amennyiben nincs, kérem, hogy szavazzunk. Megállapítom, hogy a képviselő-testület
7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

 25/2016.(IV.07.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  határoz,  hogy  a  Sződ  Község
Önkormányzat  tulajdonában  lévő,  sződi  3851/4  hrsz-ú,  736  m2  területű,  beépítetlen
megnevezésű ingatlant, bruttó 6.000.000.- forint összegért, adásvétel jogcímén a Keszi-Ász 14’
Kft (1015 Budapest, Ostrom u. 27. 1/1) részére értékesíti. 

A  képviselő-testület  felhatalmazza  Hertel  László  polgármestert  az  adásvételi  szerződés
aláírására. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

 Sződ Községért Közalapítvány működésével kapcsolatos határozatok meghozatala

Hertel  László:  Tájékoztatom  a  képviselőket,  hogy  ismét  napirendre  kerül  a  Sződ  Községért
Közalapítvány ügye. Megkérem Erdélyi Balázst, hogy terjessze a testület elé ezt a napirendi pontot. 
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Erdélyi Balázs: Az ügyvédnővel történt egyeztetetés után szükség van az alapító okirat módosítására.
A módosításra  most  azért  van szükség,  mert  a  tagok személyi  változása nem szerepel  az  Alapító
Okiratban  Most  a  módosítást  kell  elfogadnia  a  testületnek.  Az  új  tagsággal  alá  kell  íratni  a
nyilatkozatokat, és elektronikusan el kell küldeni a Cégbírósághoz. 

Hertel László: Van-e  kérdés, észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatosan? Amennyiben nincs, kérem,
hogy szavazzunk. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot
hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

 26/2016.(IV.07.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Sződ Községért Közalapítvány működésével
kapcsolatosan úgy határoz, hogy: 

1./A Kuratórium elnökhelyettesének az alábbi személyt választja meg határozatlan időre :

Az  elnökhelyettes  korábban  titkári  tisztségben  működött  az  alapítvány  kuratóriumában,
azonban mivel az elnök helyettesítésével kapcsolatos feladatokat is ellátta, ezért elnökhelyettesé
történő megválasztása indokolt.

Kuratórium 
elnökhelyettes:

Név: Almási Krisztián Anyja neve: Dóró Mária Anna

Lakcíme: 2134 Sződ, Tabán u. 3.

Tudomásul veszi, hogy a kuratóriumi tagok közül Barabás Beáta és Onodi Attila lemondott. A
Kuratórium új tagjának az alábbi személyeket választja meg azzal, hogy a kuratóriumi tagok
számát 6 főre bőviti:

Kuratórium
tagja:

Név: Gergely László Anyja neve: Mészáros Mária

Lakcíme: 2134 Sződ, Rákóczi Ferenc 
utca 57.

Kuratórium
tagja:

Név: Gergelyné Hanga 
Krisztina

Anyja neve: Hevér Julianna

Lakcíme: 2243 Kóka, Felsővásártér utca
7.

Kuratórium
tagja:

Név: Vadon Ildikó Anyja neve: Fridrik Anna

Lakcíme: 2600 Vác, Szent Flórián utca 
30.
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3./  Az  Alapító  kijelenti,  hogy  az  egyesülési  jogról,  a  közhasznú  jogállásról,  valamint  a  civil
szervezetek működéséről  és támogatásáról  szóló 2011. évi  CLXXV. törvény 32.§-a szerint  32.
§ (1)33 Közhasznú  szervezetté  minősíthető  a  Magyarországon  nyilvántartásba  vett  közhasznú
tevékenységet  végző  szervezet,  amely  a  társadalom  és  az  egyén  közös  szükségleteinek
kielégítéséhez  megfelelő  erőforrásokkal  rendelkezik,  továbbá  amelynek  megfelelő  társadalmi
támogatottsága kimutatható, és amely:

a) civil szervezet (ide nem értve a civil társaságot), vagy
b) olyan  egyéb  szervezet,  amelyre  vonatkozóan  a  közhasznú  jogállás  megszerzését  törvény

lehetővé teszi.
A tv. 32.§-a szerint a közhasznú tevékenységet végző szervezet hozzájárul a társadalom és az
egyén  közös  szükségleteinek  kielégítéséhez,  amennyiben  az  előző  évről  szóló  közhasznúsági
melléklet célcsoportra vonatkozó adatai alapján a szervezet szolgáltatásai a szervezet testületi
tagjain, munkavállalóin, önkéntesein kívül más személyek számára is hozzáférhetőek.

(4) Megfelelő erőforrás áll az (1) bekezdés szerinti szervezet rendelkezésére, ha az előző két
lezárt üzleti év vonatkozásában a következő feltételek közül legalább egy teljesül:

a) az átlagos éves bevétele meghaladja az egymillió forintot, vagy
b) a két év egybeszámított adózott eredménye (tárgyévi eredménye) nem negatív, vagy
c) a  személyi  jellegű  ráfordításai  (kiadásai)  –  a  vezető  tisztségviselők  juttatásainak

figyelembevétele nélkül – eléri az összes ráfordítás (kiadás) egynegyedét.
(5) Megfelelő társadalmi támogatottság mutatható ki az (1) bekezdés szerinti szervezetnél, ha

az előző két lezárt üzleti éve vonatkozásában a következő feltételek közül legalább egy teljesül:
a) a  személyi  jövedelemadó  meghatározott  részének  az  adózó  rendelkezése  szerint  a

szervezetnek felajánlott összegből kiutalt összeg eléri az 54. § szerinti bevétel nélkül számított
összes bevétel kettő százalékát, vagy

b) a  közhasznú  tevékenység  érdekében  felmerült  költségek,  ráfordítások  elérik  az  összes
ráfordítás felét a két év átlagában, vagy

c) közhasznú  tevékenységének  ellátását  tartósan  (két  év  átlagában)  legalább tíz  közérdekű
önkéntes tevékenységet végző személy segíti a közérdekű önkéntes tevékenységről szóló 2005. évi
LXXXVIII. törvénynek megfelelően.

(6)  A beszámoló  adatai  alapján  minden  letétbe  helyezés  alkalmával  a  közhasznú  jogállás
nyilvántartásba  vételére  illetékes  szerv  megvizsgálja  az  (1)  bekezdés  szerinti  feltételek
teljesülését.  Ha  az  (1)  bekezdés  szerinti  feltételek  nem  teljesülnek,  a  szervezet  közhasznú
jogállását a bíróság megszünteti és az erre vonatkozó adatot a nyilvántartásból törli.

75.§ 5) Az e törvény hatálybalépése előtt nyilvántartásba vett közhasznú, illetve kiemelkedően
közhasznú jogállás esetében a számviteli beszámolót letétbe helyezett szervezet 2014. május 31.
napjáig továbbra is  igénybe veheti  az e törvény hatálybalépése előtt  megszerzett,  valamint  a
jogszabályok  által  számára  biztosított  kedvezményeket,  jogállása  közhasznú.  Az  e  törvény
hatálybalépése előtt nyilvántartásba vett közhasznú, illetve kiemelkedően közhasznú jogállású
szervezet  az e  törvény szerinti  feltételeknek  való  megfelelése  esetén 2014.  május  31.  napjáig
kezdeményezheti az e törvénynek megfelelő közhasznúsági nyilvántartásba vételét. 2014. június
1.  napjától  csak az e törvény szerint közhasznúsági  nyilvántartásba vett  szervezet jogosult  a
közhasznú  megjelölés  használatára  és  a  közhasznú  jogálláshoz  kapcsolódó  kedvezmények
igénybevételére. 2014. június 1. napjától a szervezet nyilvántartására illetékes szerv törli az e
törvény hatálybalépése  előtt  nyilvántartásba vett  közhasznú,  illetve  kiemelkedően  közhasznú
jogállású szervezetek közhasznú jogállását,  kivéve ha a szervezet  igazolja,  hogy az e törvény
szerinti  közhasznúsági  nyilvántartásba  vétel  iránt  kérelmét  benyújtotta,  és  a  bíróság
megállapítja,  hogy  a  szervezet  a  törvényi  feltételeknek  megfelel.  Tekintettel  arra,  hogy  az
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alapítvány közhasznú jogállását a bíróság végzésével törölte, ezért az alapító ismételten kéri az
alapítvány közhasznú szervezetként történő nyilvántartásba vételét. 

Az alapító megállapítja, hogy az alapítvány megfelel a közhasznú jogállás feltételeinek, erre való
tekintettel kéri a nyilvántartást vezető bírósától az egyesülési jogról, a közhasznú jogállásról,
valamint  a  civil  szervezetek  működéséről  és  támogatásáról  szóló  2011.  évi  CLXXV.  törvény
szerinti közhasznúsági nyilvántartásba vételét.

Alapító a civil szervezetek bírósági nyilvántartásáról és az ezzel összefüggő eljárási szabályokról
szóló 2011. évi CLXXXI. törvény 44.§-ában foglaltakra tekintettel úgy nyilatkozik, hogy a letétbe
helyezett beszámolókból megállapítható az Ectv.-ben foglalt követelmények teljesítése. Kijelenti
azt is, hogy létesítő okirat nem tartalmazza az Ectv.-ben előírt rendelkezéseket, ezért a létesítő
okirat módosítása szükséges azzal,  hogy a módosított  létesítő okirat tartalmazza az Ectv-ben
előírt rendelkezéseket.

4./  Az  Alapító  az  alapítvány változásokkal  egységes  szerkezetbe  szerkesztett  alapító  okiratot
elfogadja.

  Határidő: Azonnal                                                                                               Felelős: Alapító

 A  Sződi  Szlovák  Nemzetiségi  Önkormányzat  és  Sződ  Község  Önkormányzat
Együttműködési Megállapodásának elfogadására vonatkozó határozat meghozatala

Hertel László: Felkérem a jegyzőasszonyt, hogy terjessze a testület elé ezt a napirendi pontot. 

Dr Bojtayné Benedek Gabriella:. Tájékoztatom a képviselőket,  Sződ Község Önkormányzata és a
Sződi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat között évek óta Együttműködési megállapodás van életben.
A 2011.  évi  CLXXIX.  a  nemzetiségek jogairól  szóló  törvény 80.§  (2)  bekezdése  szabályozza  az
önkormányzatok közötti  megállapodások szabályait.  A települési önkormányzatok és a nemzetiségi
önkormányzatok között minden évben felül kell vizsgálni és újból megkötni a megállapodást.

Hertel  László:  Van-e  kérdés  a  képviselők  részéről?  Mivel  kérdés  nem  merült  fel,  kérem,  hogy
szavazzunk  az  Együttműködési  Megállapodás  megújítására  vonatkozóan.  Megállapítom,  hogy  a
képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

27/2016.(IV.07.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  határoz,  hogy  a  mellékletben  foglalt
tartalommal Együttműködési Megállapodást köt a Sződi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzattal.

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

 A tornaterem, és volt polgármesteri hivatal épületének felújítására vonatkozó pályázati
lehetőség ismertetése

Hertel  László:  Tájékoztatja  a  képviselőket,  hogy  pályázati  támogatás  igénybevételével  lehetőség
nyílik a tornaterem és a volt polgármesteri hivatal épületének felújítására, szigetelésére. 
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Puskás Szilveszter: Amennyiben nyerni akarunk a pályázaton, akkor funkciót kell adni az épületnek,
például ami már elhangzott, a falu múzeumának elhelyezése, vagy a falu vendégeinek elhelyezésére
szolgáló szobák kialakítása. 

Hertel László: Ez a pályázat az épület külső részére vonatkozik. Amennyiben lesz olyan üzemeltető,
aki a szálláshelyet üzemeltetné, akkor ennek nem lenne akadálya. Az épület egy részében népkonyha
működik,  illetve  Falumúzeum  lesz,  a  további  helyiségek  pedig  rendezvények  helyszíneként  is
szolgálhatnak. A falusi turizmus már jóval nagyobb volumenű dolog. Azt kérem egy a testülettől, hogy
hozzunk  egy  olyan  határozatot,  hogy  az  önkormányzat  pályázni  kíván  erre  a  beruházásra.
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

28/2016.(IV.07.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy - megfelelő pályázati kiírás
esetén – pályázni kíván a Sződi Hunyadi János Általános Iskola tornatermének, illetve a Dózsa
György út 216.szám alatti (volt polgármesteri hivatal) ingatlanok hőszigetelésére vonatkozóan.

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

 Szemétszedési akcióval kapcsolatos tájékoztatás

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a Kiserdő Egyesület a Föld Napja alkalmából április
16-án  szemétgyűjtési  akciót  szervez  a  Nevelek  és  Sződ  összekötő  útszakasz  vonatkozásában.  A
kezdeményezést a Zöld Híd Kft, illetve a gödi és a sződi önkormányzat is támogatja. A Zöld Híd Kft 3
db  konténer  szállítását,  kesztyűk  és  szelektívzsákokat  biztosítja,  a  két  önkormányzat  pedig  az
összegyűjtött hulladék ártalmatlanításának költségét vállalja. Sződ Község Önkormányzata ezen felül
a szemétgyűjtés napján a traktort is a biztosítja a szemét konténerbe történő szállításához. Az akcióról
tájékoztattam  a  Környezetvédelemért  felelős  tanácsnokot,  és  kértem,  hogy  Bogdán  Gyöngyvér
szervezővel vegye fel a kapcsolatot. 

Puskás  Szilveszter:  Én  kaptam  meghívót  a  Zöld  Híd  Tanácsülésére.  Javasolnám,  hogy  a
Környezetvédelemért Felelős tanácsnok velem együtt vegyen részt egy ülésen. 

Podhorszkiné  dr.  Buránszki  Bernadett:  Én  már  voltam  egyszer,  majd  egyeztetünk  ezzel
kapcsolatosan. 

Hertel László: Tájékoztatom a képviselőket, hogy a Törökkút rövidesen elkészül, majd ünnepélyes
keretek között tervezzük átadni.

Puskás Szilveszter Én azt kérem Erdélyi Balázstól, hogy egy pár sorban írjon a kút felújításáról a
Sződiek Híradójában. 

Juhász  István:  Beszéltünk  már  korábban  arról,  hogy  április  30.  napján  családi  nap  kerül
megrendezésre  a  plébánián.  kb.  100  embert  látunk  vendégül.  Kérésem  van  a  testület  felé.
Éremvásárláshoz kérem a képviselők támogatását. 60 darab éremre lenne szükség, melynek költsége
25.000.- forint.

Puskás Szilveszter: Én javaslom, hogy támogassuk a kérést, és biztosítsa az önkormányzat az érmek
megvásárlásának összegét. 

Hertel  László:  Van-e  további  javaslat?  Amennyiben  nincs,  akkor  kérem,  hogy  szavazzunk.
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

29/2016.(IV.07.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 2016. április 30. napján, a
plébánián  tartandó  Családi  Nap  rendezvényt  –  az  érmek  megvásárlását  -  Sződ  Község
Önkormányzata 25.000.- forinttal támogatja.

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

Erdélyi  Balázs:  Tájékoztatom a  képviselőket,  hogy  a  „Fessük  ki  a  kórházat”,  mozgalomban  én
vállaltam  az  adminisztrációs  munkák  elvégzését.  Gyermekorvosi  rendelőt  fogunk  kifesteni.  Azt
szeretném megkérdezni, hogy lenne-e a sződi rendelőben igény arra, hogy a gyermekorvosi rendelőt
itt kifessük.

Hertel László: A gyermekorvosi rendelőt meg kell nézni, és ha alkalmas a helyiség, akkor ennek nem
lesz akadálya. 

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a mai ülésen további megtárgyalandó napirendi pont
nincs, a képviselők további hozzászólási szándékukat nem jelezték, az ülést 21.25 órakor bezárja. 

---------------------------------------------                ----------------------------------------------
                         Hertel László                                             dr Bojtayné Benedek Gabriella
                         polgármester                                                               jegyző

      
                                                  --------------------------------------------

Juhász István
                                                            jegyzőkönyvhitelesítő
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